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Bestyrelsesmøde- Tirsdag den 13 august- 2024 kl. 19:00 

 

Mogenstrup Menighedshus. 

 

Deltagere: Varnny, Søren, Per, Ib, Susanne, Christian, Anne 

 

Afbud: Gert, Jørgen. 

 

 

 

Dagsorden. 

 

1: Godkendelse af referat/godkendelse af dagsorden. 

Referat godkendt. Dagsorden godkendt. 

 

2: Formanden, siden sidst. 

 

Velkommen tilbage efter en forhåbentlig god ferie. 

Som I har erfaret, har Sonja meddelt at hun vil bruge sine kræfter, andet sted. 

Det må vi tage til efterretning. 

 

Der er kommet ny Oldermand i Blangslev Bylaug: Anette Naumannn Hansen. 

Jeg har sendt personoplysningerne til Per som sender relevant post til 

Bylaugene. 

 

Alle er nu tilmeldt UNIOO. Vi har modtaget en mail med oplysninger om hvad 

UNIOO kan hjælpe foreninger med. 

 

Jeg har rundsendt nyhedsmail fra Landdistrikternes Fællesråd. Jeg ved ikke 

om der er noget der har jeres interesse. 

 

Der har været, ifølge FB, et forsøg på at lokke ind på vores FB - side. Jeg ved 

ikke lige hvad der er foregået. Forsøget skulle være foretaget i Fåborg??? 

Måske skal vi oprette et nyt log in? 

Jeg rundsendte 2 mail i morges. En vedrørende solcelleplanlægning. Den må 

vi sætte på dagsordenen til næste gang, og i mellemtiden sætte os mere ind i 

hvad det handler om. 

Den anden mail er i forbindelse med det møde Lokalrådet havde den 18. juni 

med lokale DN - folk. Der er også nogle punkter som vi skal følge op på. 

 

3: Kassereren siden sidst. 

Regnskab og konti gennemgået og stemmer. 

 

4: Nye infoskærme:  

Der er bestilt info-skærm til hallen. Der er søgt tilskud fra fonde, som vi afventer svar fra. 

 

 

5: Den nye folder- uddeling og rundsende til ejendomshandlere. 

Per beder Sanngrill Grafisk om, at vi får den digitale udgave. 
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Anne undersøger hvilke ejendomsmæglere, der opererer i området. 

Stilles på biblioteket. 

Deles ud i Krohaven. 

Informationer om foreningslivet på info-skærme. 

 

6: Hjertestarterkursus. 7. september-- Tilmeldinger? 

Der er i skrivende stund kun 2 tilmeldinger. Der er plads til 2 gange 15 personer. Vi spreder rygtet. 

 

7: Troldeløbet: 8. september—Hvem kan deltage?  

LR giver et tilskud til juice og frugt til børnene. 

Anne, Ib, Varnny, Kristian, Jørgen, Per og Susanne deltager. Vi mødes 9:30. 

 

8: Næste års aktiviteter—Forslag.  

Ideer: Foredrag,  

 

9: Redaktør for sociale medier?  

Per melder sig. 

 

 

10: Nye medlemmer til lokalrådet? 

Ingen 

Kan vi bruge debatforum på fb, når vi får forskellige emner fra kommunen, f.eks solcellepark. Vi 

nærlæser skriv fra Jørgen Pedersen for at se, om det kunne være et tema til dette. Sendes i første 

omgang til bylaug i Næstelsø. 

 

11: Nyt til Nyhedsbrevet? 

Der er pt ikke noget nyt. 

 

12: Mødedatoer samt fastlæggelse af dato for GF 2025 

Skal vi være værter med mad til næste GF? Vi tænker over det. 

10.09.24, 22.10.24, 06.12.24. 

GF 25.02.25.  

Julemarch 08.12.24 

 

13: Eventuelt. 

Problemer med afhentning af affald v/Ramondis ved Brinken. Det drejer sig om treakslede skralde-

biler, som området er for lille til. Det har forårsaget en smadret drænrist, Ramondis har betalt for 

skader de har forårsaget. Verdis har overtaget affaldsafhentningen, og nu er der problemer med 

asfalt, der bliver skrabet op, en stor 1500 kg sten, som er påkørt flere gange, sidst er den flyttet og 

flækket. Team affald er inde i sagen, og der er arrangeret møde.  

 

Vi ser på planer for solceller ved Næstelsø Præstemark. Det er bekymrende, synes vi, at der kom-

penseres for skovbyggelinjen på knap 50% af arealet. 

 

 

Referat Anne Haahr Petersen 
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